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Mestna občina Ljubljana 

Mestni svet 

Mestni trg 1 

1000 LJUBLJANA 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje svetnice Ganimet Shala v zvezi s teritorialno razporeditvijo 

programov v zdravstvu 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL v Svetniškem klubu Socialnih demokratov 

podajam svetniško pobudo oziroma vprašanje in prosim za pisni odgovor. 

 

Vprašanje se nanaša na 

teritorialno razporeditev programov v zdravstvu 

 

V Ljubljani programe na področju primarnega zdravstva izvaja javni zavod Zdravstveni dom Ljubljana 

ter zasebni zavodi, ki za izvajanje dejavnosti pridobijo koncesijo. V gradivih Mestne občine Ljubljana je 

navedeno, da je v Ljubljani na področju osnovne zdravstvene dejavnosti podeljenih preko 100 koncesij. 

Razvejanost enot ZD Ljubljana je bila v Ljubljani vzpostavljena s ciljem, da se zdravstveno varstvo 

približa občanom po vseh predelih mesta. Zdravstveni dom Ljubljana s svojimi enotami zagotavlja 

teriorialno pokritost in s tem boljšo ter lažjo dostopnost za občanke in občane. Mestni svet Mestne 

občine Ljubljana je v zadnjih letih večkrat obravnaval sklepe o podelitvi koncesij za opravljanje javne 

službe v osnovni zdravstveni dejavnosti. Razlog je v tem, da ob zaznani potrebi javni zavod Zdravstveni 

dom Ljubljana ne more zagotoviti njihovega izvajanja. 

V zvezi z navedenim naslavljam naslednja vprašanja in prosim za pisni odgovor: 

- Ali se pri podeljevanju koncesij upošteva teritorialna pokritost občine, na način, da se enakomerno 

razporedi lokacije izvajalcev storitev po ljubljanskih mestnih četrteh? Na kakšen način se to 

zagotavlja? 

- Ali občina vodi evidenco lokacij zasebnih izvajalcev zdravstvene dejavnosti s koncesijo? 

- Lepo prosim za informacijo koliko programov na področju primarnega zdravstva, in sicer posebej 

na področju splošne/družinske medicine, na področju ginekologije in porodništva, na področju 

pediatrije ter na področju zobozdravstva izvaja ZD Ljubljana v svojih enotah v vsaki četrtni 

skupnosti in koliko po četrtinih skupnostih izvajajo zasebni izvajalci s koncesijo. 

 

Za odgovore se vam najlepše zahvaljujem in vas lepo pozdravljam! 

Ganimet Shala, 

mestna svetnica SD 


